
 

 

 

 
 

VERZOEK SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE VAN B&W  

 
Van:  Keerpunt22 
Ontvangen: 29 maart 2023    
 

 
Onderwerp: Ontwikkelingen rondom de energietransitie 
 

 
Aan de raadsgriffier,  
 
1. Wat is de verwachting wat betreft eventuele veranderingen in het provinciale energietransitiebeleid, nu er een 
nieuwe samenstelling is in de Provinciale Staten van Overijssel en er een nieuw College van GS aan zit te 
komen? 
2. Is het College van B&W bereid om, eventueel gezamenlijk met meerdere Twentse gemeenten, te lobbyen voor 
meer tijd om het windbeleid vast te stellen, zodat er pas windbeleid vastgesteld hoeft te worden als er een 
afstandsnorm bekend is vanuit de rijksoverheid en als er meer duidelijkheid is over de gevolgen van windturbines 
op de volksgezondheid? Zo nee, waarom niet? 
3. Wat is de huidige stand van zaken van het windbeleid en hoe ziet het pad naar vaststelling hiervan eruit? 
4. Wat is de huidige stand van zaken aangaande de lobby voor alternatieven voor wind- en zonne-energie, zoals 
beschreven staat in het coalitieakkoord? 
5. Is het College van B&W bereid om in RES Twente verband actief te gaan lobbyen voor kleinschalige opwek 
van kernenergie in Twente? Zo nee, waarom niet? 
6. In welke vorm wordt het draagvlak voor windturbines gekoppeld aan de afstand tot windturbines in het 
windbeleid, zoals ook beschreven staat in het coalitieakkoord? 
7. Waarom heeft het College van B&W vorig jaar geen zienswijze ingediend op het Provinciaal Programma 
Energietransitie? 
8. Is het College van B&W bereid om steviger stelling te nemen tegen de wijze waarop andere overheden sturing 
willen geven aan de uitvoering van de energietransitie, met andere woorden: gemeenten proberen te dwingen om 
windturbines te plaatsen en ze te decimeren tot slechts uitvoeringsorganen van de provincie? Zo nee, waarom 
niet?  
9. Is het College van B&W op de hoogte van de zienswijze die de Stichting Tegenwind Noordoost Twente 
(STNOT) heeft ingediend op de Notitie Reikwijdte en Detail? Zo nee, is het College van B&W dan bereid om hier 
kennis van te nemen? 
10. Is het College van B&W bereid een soortgelijke zienswijze in te dienen op de Notitie Reikwijdte en Detail? Zo 
nee, waarom niet? 
11. Hoe verloopt het contact met de vanuit de gemeente Tubbergen aangesloten groepen bij de Stichting 
Tegenwind Noordoost Twente (STNOT)? 
12. Waarom is er in ATT-verband voor gekozen om deze maand enkel een werkbezoek af te leggen naar locaties 
waar windturbines zonder al te veel tegenstand zijn neergezet, en geen locaties te bezoeken waar windturbines 
overlast bezorgen, terwijl dit herhaaldelijk verzocht is? 
13. Is het College van B&W bereid om een extra werkbezoek te organiseren naar gebieden waar windturbines 
wél voor overlast zorgen? 
14. Hoe kijkt het College van B&W aan tegen de houding van de gemeente Wierden en hun voornemen om geen 
windturbines te plaatsen, maar zich te focussen op deels zon op dak, deels zon op land? 
15. Hoe kijkt het College van B&W aan tegen de uitkomsten van het onderzoek van CE Delft, waaruit blijkt dat er 
geen nieuwe windturbines op land nodig zijn om de klimaatdoelen te halen? 
16. Op 24 april staat er een informatieavond gepland over windturbines in relatie tot volksgezondheid. Wie zijn 
hier de sprekers en mogen inwoners hier ook bij aanwezig zijn? 
17. Noaberkracht heeft een vacature openstaan voor Communicatieadviseur Energie van Noordoost Twente. 
Hiermee wordt iemand gezocht die o.a. draagvlak kan creëren voor de energietransitie. Waarom wordt voor deze 
strategie gekozen en niet voor het natuurlijk laten groeien van draagvlak? 
 

Toelichting:  
Momenteel zijn er veel ontwikkelingen rondom de energietransitie. Over meerdere ontwikkelingen hebben wij 
vragen.  
 

Ondertekening en naam:  
 
Stijn Hesselink 
Keerpunt22 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: de vragen worden bij de griffier ingediend (....) (artikel 32 RvO)  


